
 

 

 

Artikel 35 vragen fractie BBM/BBB 
 
 
Aan:   College van Burgemeester en Wethouders gemeente Moerdijk 
 
Datum:  10 april 2025  
 
Betreft:  Fort Sabina 
 
 

Geacht college, 

Op 11 februari ontvingen we een brandbrief van een flink percentage van de vrijwilligers van Fort 
Sabina. Op 15 februari ontvingen we een reactie van Marelle Pet op een krantenartikel over de 
genoemde brief. 
 
We hebben begrepen dat u inmiddels e.e.a. heeft onderzocht.  
Hierover hebben we de volgende vragen: 
 

1. Heeft u objectief vast kunnen stellen dat de nieuwe exploitatieovereenkomst van 
mevrouw Pet afwijkt van de eerste overeenkomst en dat hierbij diverse verplichtingen 
van de stichting zijn komen te vervallen? 

2. Heeft u objectief vast kunnen stellen dat deze exploitatieovereenkomst gaat over de 
jaren 2020 t/m 2024? 

3. Heeft u objectief vast kunnen stellen dat de eerste 3 jaren van deze overeenkomst zijn 
aan te merken als “Corona”-jaren?  

4. Heeft u objectief vast kunnen stellen dat de Kletsmajoor in de laatste 2 jaar van die 
overeenkomst als gevolg van de sluiting van de Haringvlietbrug en werkzaamheden aan 
de kazerne van Fort Sabina een omzetschade heeft geleden van € 122.639,00? 

5. Heeft u objectief vast kunnen stellen dat er een betalingsvoorstel is gedaan door dhr. 
Zwiers van Stichting Fort Sabina die de stichting als “schappelijk” bestempelde? 

6. Heeft u objectief vast kunnen stellen dat na berekening van dit voorstel bleek dat de 
uitkomst hiervan was dat de te betalen vergoeding hiermee fors zou worden 
VERHOOGD? 

7. Klopt het dat dat een verhoging met zich mee zou brengen van ruim € 30.000,00? 
8. Indien het antwoord op vraag 7 nee is, wat is volgens u de uitkomst? 
9. Heeft u objectief vast kunnen stellen dat Stichting Fort Sabina zich op het standpunt 

stelt dat catering buiten de deur, op bijvoorbeeld een bedrijfsfeestje (biertap onder de 
arm, BBQ mee en vlees en drank verkopen) valt onder de “14%-afspraak”? Dus dat de 
stichting vindt dat daarover een vergoeding aan de stichting verschuldigd is? 

10. Heeft u objectief vast kunnen stellen dat er door de stichting beschuldigingen zijn geuit 
van het bedreigen van de ex-voorzitter aan de verkeerde persoon zonder dat daarvan 
aangifte is gedaan? 



11. Heeft u objectief vast kunnen stellen dat er een groep van vrijwilligers is die erg 
ontevreden is over de samenwerking met Stichting Fort Sabina? 

12. Heeft u objectief vast kunnen stellen dat de (inmiddels ex-voorzitter) van de Stichting in 
2022 al eens heeft aangegeven te stoppen als voorzitter vanwege de kritiek op deze 
gebrekkige samenwerking? 

13. Heeft u objectief vast kunnen stellen dat de genoemde vrijwilligers ondanks de beloofde 
verbeteringen, concluderen dat er geen verbeteringen in die samenwerking zijn 
verwezenlijkt?  

14. Heeft u kennis genomen van de petitie welke online namens een aantal gebruikers van 
Fort Sabina is gestart? 

 
Wij zien de antwoorden graag tegemoet. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
J.G. Schreuders 


